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Voorstel:
Voor het vervolg van het project Sportontwikkeling Middengebied Nieuwleusen de uitgangspunten 
hanteren zoals die omschreven staan onder het kopje “beleidskader en rol gemeente”. 

 
 
Inleiding:
Op 18 december 2006 is in de raadscommissie de notitie “Sportontwikkelingen Middengebied 
Nieuwleusen, deeltraject voetbal en korfbal d.d. december 2006” aan de orde geweest.  
 
Omdat voor deze notitie onvoldoende draagvlak was vanuit de raadscommissie, hebben wij de notitie  
teruggenomen.  
 
Vervolgens hebben de  verschillende raadsfracties in januari en februari onderling contact gehad over hoe 
verder met het project Sportontwikkeling Middengebied Nieuwleusen. De uitkomsten hiervan zijn door de 
vertegenwoordigers van de verschillende fracties teruggekoppeld naar ons college. 
 
Naar aanleiding van deze overleggen stellen wij u voor om onderstaande uitgangspunten vast te stellen. 
Op basis van deze uitgangspunten maken wij vervolgens een globaal plan met een drietal 
oplossingsvarianten. Per variant worden de voor- en nadelen in beeld  gebracht en een globale indicatie 
aangegeven van de investerings- en exploitatiekosten. Bij de uitwerking van het globale plan,   maken wij 
gebruik van de informatie die in de afgelopen tijd op tafel is gekomen. Vooruitlopend op de vaststelling van 
de uitgangspunten hebben wij een start gemaakt met de uitwerking van het plan. Wij verwachten het plan 
rond de zomer voor een reactie te kunnen voorleggen aan de betrokken verenigingen en de Sportraad 
Dalfsen. Afhankelijk van de uitkomsten van dit overleg leggen wij de   plannen vervolgens voor aan de 
raadscommissie en de gemeenteraad.  De raadsfracties zullen wij tussentijds informeren over de 
ontwikkelingen via de in te stellen klankbordgroep. 
 
 
 



 
 
 

  
 
   

 

 
 
Beleidskader en rol gemeente:
Uitgangspunten verdere ontwikkeling project Sportontwikkeling Middengebied Nieuwleusen 
1. Totaal plan. 
Voor het project Sportontwikkeling Middengebied Nieuwleusen wordt een totaal  plan opgesteld. Het plan 
moet ingaan op de accommodatiebehoefte voor de langere termijn  voor de  voetbal, korfbal, tennis, 
hippische sport, ijsclub, motorclub, evenemententerrein (o.a Oranjevereniging) en eventueel een 
jongerenontmoetingsplek en een skatebaan. Met de afspraak  om een totaalplan te ontwikkelen, wordt de 
opzet verlaten om het project in deeltrajecten uit te werken. Voor de voetbal en de korfbal betekent dit dat 
de oplossingen hiervoor ook onderdeel uit gaan maken van het totaalplan. Hoewel de planvorming meer 
tijd gaat kosten, zal er een betere afweging kunnen plaatsvinden van de verschillende mogelijkheden. 
 
2. Sporthal De Schakel en zwembad De Meule. 
De plannen rondom sporthal  De Schakel (privatisering en verbouwing/renovatie) en zwembad de Meule 
(privatisering) maken geen onderdeel uit van het project maar worden afzonderlijk behandeld. 
 
3. Zwembad, tennis en sporthal blijven op huidige locaties. 
Het zwembad, de sporthal en de tennisaccommodatie blijven op de huidige locatie.  
 
4. Optimaal gebruik van de accommodaties. 
Een belangrijk kader bij de ontwikkeling van de verdere plannen is het optimaal gebruik van de 
accommodaties. Dit betekent dat de mogelijkheden van gezamenlijk gebruik in beeld gebracht moeten 
worden. Gezamenlijk gebruik  binnen dezelfde tak van sport en gezamenlijk gebruik binnen verschillende 
takken van sport.  
 
5. Uitwerking van de plannen. 
Als eerste aanzet zal een globaal plan gepresenteerd worden met een drietal oplossingsvarianten.  
Per  variant worden de voor- en nadelen in beeld  gebracht en wordt een globale indicatie aangegeven van 
de investerings- en exploitatiekosten. 
 
Als uitwerkingsvarianten op  het kader van optimaal gebruik van de accommodaties worden onder meer de 
volgende varianten in beeld gebracht: 
-  een kunstgrasveld voor  voetbal en/of korfbal en schoolgymnastiek; 
-  een multifunctioneel gebruik van de ijsbaan; 
- een gebouw waarbij verschillende verenigingen onder één dak komen. Hierbij moeten zoveel mogelijk  
voorzieningen gecombineerd  worden, maar moet er ook ruimte zijn voor de eigen identiteit. 
Daarnaast zal ook gekeken worden naar de wens van USV om het oefenveld te draaien en het veld te 
vergroten tot de afmetingen van een wedstrijdveld.   
 
Uit de drie varianten zal een keuze gemaakt worden voor een voorkeursvariant. De voorkeursvariant wordt  
vervolgens verder  uitgewerkt  door middel van het maken van een bestek, het uitwerken van de definitieve 
investerings- en exploitatie-opzet en het uitwerken van de aanbesteding. 
 
6. Financiën. 
De plannen zullen een aanzienlijke investering vragen.  Van de verenigingen wordt echter ook een bijdrage 
gevraagd in de kosten. Nadat drie oplossingsvarianten in beeld zijn gebracht (inclusief  een 1e indicatie 
van de benodigde investerings- en exploitatiekosten) zal de financiële haalbaarheid van de plannen verder 



 
 
 

  
 
   

 

aan de orde komen. Daarbij wordt ook ingegaan op de hoogte van de bijdrage van de verenigingen in de 
kosten. 
 
7. Terugkoppeling naar de  raadsfracties. 
Vanuit de verschillende raadsfracties wordt een klankbordgroep ingesteld. Deze klankbordgroep wordt 
door het college regelmatig geïnformeerd over  de ontwikkelingen. De klankbordgroep heeft geen officiële 
status en neemt dus geen besluiten. Besluiten worden door de raad  genomen in openbare vergaderingen.  
 
 
Reactie verenigingen en Sportraad op voorgestelde uitgangspunten 
De voorgestelde uitgangspunten zijn op 19 maart 2007 voorgelegd aan de betrokken verenigingen en de 
Sportraad Dalfsen. In dit overleg hebben de verschillende verenigingen de wensen nog weer eens in beeld 
gebracht. Het overzicht van de wensen en het verslag van het overleg van 19 maart 2007 liggen bij de 
stukken ter inzage. Voorgesteld wordt om de besluitvorming op de wensen aan de orde te stellen bij de 
besluitvorming over de drie oplossingsvarianten.  
 
Vooruitlopend op de besluitvorming op de wensen van de verenigingen merken wij op dat de insteek van 
ons college is: sport is belangrijk en daarom willen wij ook investeren in goede sportvoorzieningen.  De 
voorzieningen moeten echter ook betaalbaar blijven. Daarom zijn de kaders zoals wij die genoemd hebben 
in het raadsvoorstel van december 2006 voor ons leidend bij de beoordeling van de wensen van de 
verenigingen. In het kort aangegeven komen deze kaders op het volgende  neer: 

1. optimaal gebruik van de accommodaties; 
2. een reële bijdrage van de verenigingen en instellingen in de kosten; 
3. de uitgangspunten zoals die door de (vorige) gemeenteraad vastgesteld zijn in de Kadernota 

Welzijn 2002-2006, de Kadernotitie ontwikkelingen en beheer en exploitatie(overdracht) van 
sportaccommodaties en de Verordening Investeringssubsidie Sportaccommodaties.  

 
 
 
Alternatieven:
Zie hiervoor.
 
Financieel kader:
Zie hiervoor. 
 
Communicatie:
De besluitvorming wordt teruggekoppeld naar de verenigingen en de Sportraad.
 
 
Burgemeester en wethouders van Dalfsen,  
 
de burgemeester, de secretaris-directeur,  
L.V. Elfers drs. H. Zwart 
 


